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Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij beantwoorden wij de vragen ex artikel 41 RvO gemeenteraad van de 
raadsleden Honkoop en Blom van de W D over Be Quick stadion de 
Esserberg. De vragen voegen we toe als bijiage. 

Algemeen 
We zijn al geruime tijd in overleg met de beide voetbalverenigingen op 
sportpark de Esserberg (GSV Be Quick 1887 en vv Helpman) over de 
kleedkamerproblematiek op het sportpark. 
We hebben uitgebreid onderzoek gedaan naar de mogelijkheden om de 
kleedkamercapaciteit uit te breiden. De meest efficiente inzet van middelen is 
de renovatie van vier oude afgekeurde kleedkamers onder de hoofdtribune 
van het stadion. Be Quick heeft in overleg met ons een plan gemaakt voor 
restauratie van de monumentale hoofdtribune, waarvan de renovatie van de 
kleedkamers onderdeel is. Het stadion heeft van de gemeente Haren de 
monumentenstatus gekregen. Het restauratieplan is tevens een 
leerwerkproject, waarbij zo'n 25 geselecteerde deelnemers ervaring zullen 
opdoen in de bouw. Daarmee krijgen ze een betere positie op de arbeidsmarkt 
en zicht op uitstroom naar regulier werk. 

De uitbreiding van het aantal kleedkamers op sportpark de Esserberg is het 
laatste onderdeel van Sport op Orde, de grote herstructurering en renovatie 
van sportaccommodaties waarmee we in 2008 zijn begonnen. We zullen u in 
december een voorstel voorleggen voor het restauratieplan en de dekking van 
de kosten. Be Quick draagt een aanzienlijk deel van de kosten, via sponsoren 
en fondsen. Als uw raad instemt met het voorstel, kan de restauratie in januari 
2015 beginnen. 
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Beantwoording van de vragen 

1. Klopt het dat Be Quick een aanvraag heeft gedaan voor de verbouwing 
van stadion de Esserberg en dat hiervoor nog geen toestemming is 
gegeven? 

Antwoord 
Ja, de gemeente en Be Quick zijn in goed overleg bezig zijn om het 
restauratieproject voor te bereiden. Definitieve toestemming kunnen we 
geven zodra uw raad besloten heeft geld beschikbaar te stellen. 

2. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat stadion de Esserberg 
wordt verbouwd? En dat ook de gemeente gebaat is bij een spoedige 
verbouwing van dit monument in gemeentelijk eigendom? 

Antwoord 
Ja, de gemeente vindt het wenselijk dat stadion de Esserberg wordt 
gerenoveerd. Een spoedige verbouwing is beiangrijk vanwege de 
kleedkamerproblematiek op het sportpark. Daarom is er de afgelopen 
periode meer prioriteit gegeven aan deze ontwikkeling om tot een 
opiossing te komen. 

3. Bent u het met ons eens dat de plannen van Be Quick voor de verbouwing 
goed uitgewerkt zijn en dat de vorm (een verbouwing van een 
gemeentelijk monument als werk-leertraject, gefinancierd door diverse 
door de vereniging aangetrokken partijen) waardering verdient? 

Antwoord 
Ja, de verbouwingsplannen zijn het resultaat van een 
samenwerkingstraject met vele partijen waaronder Be Quick, het 
bedrijfsleven en de gemeente. De inzet van alle partijen en in het 
bijzonder die van Be Quick verdient alle lof. 

Bent u het met ons eens dat Be Quick de financiering voor de verbouwing 
rond heeft? En dat deze financiering in gevaar kan komen bij een te lang 
uitblijven van de goedkeuring door de gemeente? 

Antwoord 
Ja. We zullen u in december een voorstel voorleggen. 
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5. Bent u bereid om spoedig met Be Quick in overleg te treden om dit proces 
verder in gang te zetten? 

Antwoord 
Ja, de gemeente is voortdurend in overleg met Be Quick. Als uw raad 
instemt met het plan, zullen we in overleg met Be Quick en de andere 
betrokken partijen het plan verder in gang zetten.. 

We vertrouwen erop de vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

jemeester, 
(Ruud) Vreeman 

de secretaris, 
drs. P.J.L.M. (Peter) Teesink 
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Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Gronlngen 

Betreft: schriftelijke vragen ex art. 41 RvO gemeenteraad Inzake Be Quick stadion de Esserberg 

Groningen, 1 oktober 2014 

Geacht College, 

Het Be Quick stadion de Esserberg stamt uit 1921 en is daarmee een van de oudste stadions van 
Nederiand. Sinds begin dit jaar is de hoofdtribune dan ook een officieel gemeentemonument. Dit 
monument Is toe aan een grootscheepse verbouwing, in het bijzonder van de binnenruimtes. De 
kleedkamers onder de tribune zijn afgekeurd en mogen niet meer gebruikt worden. Het is dus be-
helpen. 

Gelukkig zijn de plannen voor de verbouwing panklaar. Ook de financiering is al geruime tijd rond. 
Be Quick is bereid zelf, samen met grote partners, een grote investering in het stadion te doen. 
Dat Be Quick samen met private en publieke partijen bereid is te investeren in gemeentelijk eigen
dom valt zeer te waarderen. De verbouwing kan worden uitgevoerd als werk-leer project, wat mooi 
aansluit op de ambities van het college op dit vlak. Wat deze springlevende vereniging met een 
grote jeugdafdeling en visie en verantwoordelijkheidsgevoel alleen nog nodig heeft, is goedkeuring 
van de gemeente Groningen. 

Aangezien Be Quick tot onze verbazing al jaren blijkt te wachten op deze goedkeuring, heeft de 
VVD-fractie de volgende vragen, 

1. Klopt het dat Be Quick een aanvraag heeft gedaan voor de verbouwing van stadion de Esser
berg en dat hiervoor nog geen toestemming is gegeven? 

2. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat stadion de Esserberg wordt verbouwd? En dat 
ook de gemeente gebaat is bij een spoedige verbouwing van dit monument in gemeentelijk ei
gendom? 

3. Bent u het met ons eens dat de plannen van Be Quick voor de verbouwing goed uitgewerkt zijn 
en dat de vorm (een verbouwing van een gemeentelijk monument als werk-leertraject, gefinan
cierd door diverse door de vereniging aangetrokken partijen) waardering verdient? 

4. Bent u het met ons eens dat Be Quick de financiering voor de verbouwing rond heeft? En dat 
deze financiering in gevaar kan komen bij een te lang uitblijven van de goedkeuring door de 
gemeente? 

5. Bent u bereid om spoedig met Be Quick in overleg te treden om dit proces verder in gang te 
zetten? 

J.R. Honkoop en M.D. Blom 
Raadsfractie W D 


